



## Gel dan selesai rambut - FARMACA INTERNATIONAL

### GARISAN PENAMAT ESTRO



FARMACA INTERNATIONAL

✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 [www.globelife.com/farmaca/](http://www.globelife.com/farmaca/)



### GARISAN PENAMAT ESTRO

#### DENGAN MUS ECO

Ia adalah satu dengan Mus. Sesuai untuk semua jenis rambut yang memerlukan jumlah kepada akar dan gaya dan panjang. Sebotal 200 ml.

#### KEKEJANGAN

Diperkaya dengan udara yang berfungsi. Sesuai untuk gaya rambut yang menghendaki kesukaran pelaksanaan yang tertentu. Botol 250 ml.

#### SUPPOR-TER

Sesuai untuk semua jenis rambut: kerana kepelbagaiannya, memudahkan kerja-kerja pengeringan velocizzandola. Sebotal 200 ml.

#### TEKSTUR

Sokongan dengan Mus memutuskan ditandakan untuk semua jenis gaya rambut yang memberikan sokongan kepada rambut tanpa berat. Sebotal 200 ml.

#### SPRITZING

Arah menyembur kesan haba-diaktifkan. Direka untuk memperbaiki serta-merta tambahan kuat di seluruh gaya rambut, sesuai untuk individu helai. botol 125 ml dengan dispenser.

#### MATT LILIN

Matt pemodelan lilin yang ideal untuk kesan matt yang semulajadi dan untuk memastikan jumlah yang lebih besar kepada gaya rambut, tahan lama mengawal dan menentukan semua Style dan tepat. Mengandungi titanium dioksida: penapis tertentu dari cuaca yang keras, mengekalkan kesegaran rambut. Digunakan untuk rambut kering.

#### GEL YANG FLEKSIBEL

Digilap kesan, fleksibel kawalan, direka khusus untuk memenuhi maklumat fesyen kerana ia menggabungkan pemantauan dan sokongan daripada gel dengan fleksibiliti dan kebijaksanaan lilin yang. Fixative kuasa beliau mengukir dan menentukan bahagian atau keseluruhan gaya rambut. Bahan-bahan aktif, melembap dan kelembapan bahan-bahan,

kekuatan tinggi resin Fixer tidak melekat, cuti tiada saki-baki dan model akan tanpa pengeringan rambut.

#### **GEL PENGARCAAN**

Cecair gel teguh. Sesuai untuk membina bentuk yang kukuh, gaya rambut, tahan lama daripada bersih, memberikan gaya kelantangan dan sokongan. Memastikan basah yang kelihatan, tahan lama, amat memberangsangkan dan meninggalkan saki-baki tiada. Botol 250 ml.

#### **REKA BENTUK CURL**

Cecair untuk kerinting sempurna, kesan mendisiplinkan anak. Dengan formula dingin ringan, tidak berminyak, tetapi turun borang memastikan kerinting semulajadi dan lembut dan gelombang cahaya yang pegang. Ideal (untuk lelaki) mempertingkatkan rambut kecoklatannya atau kerinting dan regularize Frizz itu. Protein Sutera menyediakan Kasut besar dan badan untuk rambut. Sebotol 200 ml.